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PROTOKÓŁ nr LVIII/24 

Sesji Rady Gminy Topólka 

z dnia 29 stycznia 2024 r. 

 

 

Ad-1. O godzinie 900  Przewodniczący Rady Gminy Topólka - Stanisław Borkowski, 

oświadczył, otwieram LVIII, w VIII kadencji, Sesję Rady Gminy. Powitał przybyłych na Sesję: 

radnych, wójta gminy - Konrada Lewandowskiego, skarbnik gminy – Katarzynę 

Modrzejewską, sekretarz gminy – Joannę Kosińską, sołtysów i pracownika Urzędu Gminy 

Ewelinę Waszak. 

Przewodniczący stwierdził, że jest wymagane quorum do podejmowania uchwał. Lista 

obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Wszyscy radni obecni. 

 Przewodniczący Rady poinformował, że radni w materiałach na Sesję otrzymali 

proponowany porządek obrad.  

Radny Piotr Kruszyna zaproponował, aby z uwagi na to, że sesja jest w trybie nadzwyczajnym 

zapoznać radnych z pismem Regionalnej Izby Obrachunkowej, które wpłynęło w związku 

z uchwałą budżetową.  

Ustalono, że zostanie zrealizowany w całości punkt 1 porządku obrad po czym nastąpi 5 minut 

przerwy w celu dostarczenia pisma z Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

Na protokolanta Sesji zaproponował Ewelinę Waszak, innych propozycji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady oznajmił, że dzisiejszą Sesję protokołować będzie Ewelina Waszak. 

 

Wznowienie obrad po przerwie.  

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do protokołu. Uwag nie zgłoszono. 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu dzisiejszym głosowanie będzie odbywało się 

poprzez podniesienie ręki. 

      

Ad-2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.  

Uwag nie zgłoszono. Protokół z LVII Sesji Rady Gminy Topólka został przyjęty. 

 

Ad-3. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał podjętych przez Radę Gminy oraz informacja 

o działalności w okresie między sesjami. 

Wójt przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy i informację 

z działalności w okresie między sesjami -  załącznik do niniejszego protokołu. 

W dyskusji nad sprawozdaniem nikt nie zabrał głosu.   
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Ad-4. Podjęcie uchwał. 

1) uchwała zmieniająca uchwałę Nr LVI/340/23 Rady Gminy Topólka z dnia 21 grudnia 2023 

r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Topólka na lata 2024-2028. 

 

Skarbnik Gminy – Katarzyna Modrzejewska przedstawiła pismo Regionalnej Izby 

Obrachunkowej nr RIO-KA-4010-V-9/2024 z dnia 24 stycznia 2024 r. Wójt w tym miejscu 

wskazał, ze źródła pokrycia deficytu zostały wskazane w uzasadnieniu uchwały, jednak 

zgodnie z pismem RIO powinny się znaleźć jeszcze w treści uchwały. Następnie przedstawiono 

projekt uchwały.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami: „za” – 14 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr 

LVI/340/23 Rady Gminy Topólka z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Topólka na lata 2024-2028. 

Uchwała Nr LVIII/347/24 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad-4. Podjęcie uchwał. 

2) zmieniającej uchwałę Nr LVI/341/23 Rady Gminy Topólka z dnia 21 grudnia 2023 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu na 2024 rok. 

Skarbnik Gminy – Katarzyna Modrzejewska przedstawiła projekt uchwały.  

 

Głos zabrał radny Piotr Kruszyna wskazał, że projekt uchwały wskazuje na niewykonanie przez 

wójta budżetu z 2023 roku.  Wskazał jednocześnie, że nie przypomina sobie aby w przeszłości 

zadanie nie zostało wykonane. Prosił również o przybliżenie procedury podpisania umowy na 

przebudowę dróg krok po kroku.  

Wójt wskazał, że niewykonanie zadania nie jest tożsame z niewykonaniem budżetu. 

W odniesieniu do pytania dotyczącego procedury podpisania umowy wójt wskazał, że cała 

dokumentacja znajduje się w biurze Rozwoju Gospodarczego i Promocji Gminy. Wójt wskazał, 

że oferent z najkorzystniejszą ofertą przedłożył dokument, który nosił znamiona fałszerstwa. 

Dokonano kolejnego badania ofert i druga oferta w kolejności została wybrana. Spowodowało 

to, że samo wyłonienie wykonawcy spowodowało opóźnienie. Z uwagi na niekorzystne 

warunki atmosferyczne nie wszystkie prace zostały wykonane, a zadanie zostało przesunięte na 

rok bieżący.  

Radny Piotr Kruszyna zapytał kiedy została podpisana umowa. 

W odpowiedzi wójt wskazał, że nie pamięta kiedy została zawarta na to zadanie umowa. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami: „za” – 13 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – 1 radny, uchwałę podjęli.  
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr 

LVIII/348/23 Rady Gminy Topólka z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

na 2024 rok. 

Uchwała Nr LVIII/348/24 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad-4. Podjęcie uchwał. 

3) uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania  Narkomanii w Gminie Topólka na 

rok 2024. 

Wójt Gminy – Konrad Lewandowski przedstawił projekt uchwały.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami: „za” – 14 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu 

Przeciwdziałania  Narkomanii w Gminie Topólka na rok 2024. 

Uchwała Nr LVIII/349/24 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad-5. Informacja Wójta Gminy o realizacji interpelacji i wniosków zgłoszonych na poprzedniej 

sesji. 

Wójt poinformował, że na poprzedniej sesji nie złożono interpelacji, na pytania i wnioski 

udzielono odpowiedzi na bieżąco. 

 

Ad-6. Interpelacje radnych składanych na piśmie. 

  Interpelacji nie zgłoszono. 

 

Ad-7. Wolne wnioski. 

Głos zabrał radny Andrzej Dykon. Podzielił się doświadczeniami zdobytymi podczas odbytej 

terapii. Podziękował za okazane mu wsparcie i pomoc,  a także za dotychczasową współpracę 

z racji pełnionej funkcji radnego. Życzył powodzenia kandydującym w wyborach.  

Głos zabrał sołtys Kazimierz Kontowicz, który życzył wytrwałości i powodzenia radnemu 

Dykonowi. 

 

Przewodniczący Rady przypomniał o obowiązku składania oświadczeń majątkowych.  

Radny Piotr Kruszyna prosił o wyjaśnienie w jakim terminie należy złożyć oświadczenie i ile 

oświadczeń należy złożyć dwa czy jedno. 

Uszczegółowiono, że do 30 kwietnia składa się oświadczenie majątkowe za rok poprzedni. 

Drugie oświadczenie składa się na dwa miesiące przed końcem kadencji. Wobec czego 

oświadczenia składa się dwa według stanu na dzień 31 grudnia 2023 r. oraz według stanu na 

dzień 29 lutego 2024 r.  

Wójt podziękował za obecność na sesji zwłaszcza z uwagi na fakt, ze była zwołana w trybie 

nadzwyczajnym. 
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Ad-8. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady oświadczył – zamykam       

LVIII Sesję Rady Gminy – dziękuję państwu.  

Sesja zakończyła się o godzinie 1000. 

Zapis  Sesji  dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznych Gminy Topólka pod 

hasłem „Transmisje Sesji Rady”.   

Na tym protokół zakończono.  

Protokolant: Ewelina Waszak 

 

Przewodniczący Rady Gminy Topólka 

Stanisław Borkowski 

 


